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متن پرسش

با سلام خدمت استاد عزیز و گرانقدر: در مسیر پیاده روی اربعین نائب الزیاره شما و همه موحدان عالم

در طول تاریخ هستم و همزمان مانوس با سخنرانی های اخیر شما در محرم امسال هستم. خدا

خیرتان بدهد زیرا افقی که با این فرمایشات جنابعالی در پیش روی انسان باز میشود احساس

سبکبالی و شوق و شوری را در دل ما بوجود می آورد که وصف ناشدنی است. یه نتیجه ای گرفتم که

عرض میکنم تا شما آن را ارزیابی فرماد. همانطور که هر سوره و هر آیه از قرآن منعکس کننده تمام

قرآن است البته اگر دست اهلش باشد ما هم در تاریخ و روزگاران خود که به اعتقاد من تاریخ همان

قرآن جاریست که جهان تکوین با آن پیش میرود و ما در تشریع ابتدا باید با گوش دل آن را شنیده و

مطابق آن عمل کنیم. لذا اگر  شنیدن و عمل کردن مطابق این تاریخ و این قرآن جاری درست انجام

شود دیگر فرقی نمیکند که کجای این کتاب تاریخ بشریت باشیم و این هم با عدل الهی سازگار خواهد

بود بجای اینکه ما دائما حسرت بخوریم که چرا در زمان امام حسین (ع) نبودیم تا جان خویش را

فدای ایشان نمام کافیست با عمل به وظیفه تاریخی خود در زمره یاران حضرت قرار بگیریم مانند

حاج قاسم ها و حججی ها... کافیست با گوش فرا دادن به قرآن جاری در تاریخ خود جای خودمان را

در کتاب تاریخ انسان بیابیم و این یافت تا به حال دو بار برای من پیش آمده است یکی در همین

پیاده روی اربعین و یکی هم در تشع پیکر پاک حاج قاسم سلیمانی. امیدوارم خداوند این احساس

حضور را در تمام لحظات قسمت ما بکند، آمین

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بحمدالله به نکته خوبی اشاره کردهاید. آری! میتوان در هر زمانهای خود را

ذیل اراده الهی احساس کرد و در همه جهان و در همه تاریخ حاضر شد و با عبادات الهی، این حضور را

را به فعلیت آورد. موفق باشید


